



INVITAȚIE

Universitatea de Stat de Educație Fizică și Sport a Republicii Moldova are deosebita onoare de a Vă invita în perioada 13-15 septembrie 2018 să participați la **Congresul Științific Internațional "Sport. Olimpism. Sănătate"**, ediția a III-a.

Obiectivul nostru fundamental îl constituie reunirea unor specialiști, asociații, întreprinderi, organizații și practicieni de mare valoare din mediul științific și academic din statele comunitare, precum și din afara UE, în vederea realizării schimbului de informații, transmiterii de cunoștințe, a modelelor de bune practice, care vor permite participanților să-și expună rezultatele cercetărilor științifice și să pună în dezbatere subiecte importante cu privire la dezvoltarea culturii fizice și olimpismului.

Vă așteptăm cu drag la un eveniment științific de calitate, în care aveți acces direct la dezvoltarea valorilor noii societăți bazate pe cunoaștere, a științei ce favorizează consolidarea parteneriatelor durabile dintre țările noastre.

Direcțiile științifice de bază ale congresului

1. *Sport și societate*
2. *Olimpismul ca filosofie a vieții.*
3. *Modul sănătos de viață: aspecte medico-biologice, morale și psihologice, social-culturale și organizaționale.*
4. *Bazele teoretico-metodologice ale antrenamentului sportiv.*
5. *Tehnologii inovatoare ale pregătirii sportivilor.*
6. *Mijloace biomecanice utilizate în activitatea sportivă și cultura fizică de asanare.*
7. *Aspecte psihologice ale activității sportive și asanative.*
8. *Managementul și jurisprudența în sport.*
9. *Olimpism și Paralimpism.*
10. *Aspecte social-economice, juridice și manageriale ale Mișcării Olimpice.*
11. *Cultura fizică recreativă, adaptivă și de reabilitare: aspecte teoretice și metodologice.*
12. *Activități asanative și curativ-profilactice pentru copiii și tineretul din instituțiile de învățământ.*

Limbile oficiale ale congresului: româna, rusă, engleză.

Cotizația pentru participare la lucrările congresului constituie 30€ (abstract publicat în materialele congresului) și 50€ (articol în extenso publicat în revista „Știința culturii fizice”).

Cazarea și masa vor fi achitate din cont propriu.

Materialele vor fi prezentate până la **10 august 2018** la Centrul de Cercetări Științifice în domeniul Educației Fizice și Sportului al USEFS sau expediate pe e-mail: kathya@mail.ru .

COMITETUL ORGANIZATORIC

Universitatea de Stat de Educație Fizică și Sport a Republicii Moldova
str. A. Doga 22, Chișinău, MD-2024

Tel.: +373 22 49-40-81; +373 22 31-12-41

Tel. mob.: +373 79758081

Fax: +373 22 49-76-71

e-mail: kathya@mail.ru



INVITATION

The State University of Physical Education and Sport, Republic of Moldova, has the great honour to invite you on 13 and 15 September 2018 to participate in the International Scientific Congress "Sport. Olympism. Health", III^d edition.

Our fundamental objective is to invite specialists, associations, enterprises, organizations and outstanding representatives of scientific and academic spheres. We will be glad to see guests both from the European Union and other countries, for the purpose of exchanging information, knowledge-sharing and best practices. All these will allow the participants to present the results of their scientific researches in specialized sections and workshops and to bring into discussion important subjects of physical culture and Olympism development.

We are expecting to see you at our high-level scientific event, where you will have a direct access to the values of the modern society, based on knowledge and science. We hope this will contribute greatly to the strengthening of long-term relations between our countries.

Main research areas of the congress

1. *Sport and society*
2. *Olympism as a philosophy of life.*
3. *A healthy lifestyle: medical, biological, moral, psychological, social, cultural and organizational aspects.*
4. *Theoretical and methodological bases of sports training.*
5. *Innovative technologies of sportsmen's training.*
6. *Biomechanical means applied in sports activity and in the sanitation physical culture.*
7. *Psychological aspects of sports and sanitation activity.*
8. *Management and jurisprudence in sport.*
9. *Olympism and Paralympism.*
10. *Socioeconomic, juridical and managerial aspects of the Olympic Movement.*
11. *Recreational, adaptive and rehabilitation physical culture: theoretical and methodological aspects.*
12. *Sanitation, curative and prophylactic activities for children and youth in educational establishments.*

Official languages of the Congress: Romanian, Russian, English.

Participation fee in the Congress work is 30€ (for abstract publication in Congress materials) and 50€ (for the in extenso article publication in the journal "Science of physical culture").
Accommodation and meals will be paid of your own account.

The materials will be submitted by August 10, 2018 at the Scientific Research Centre of Physical Education and Sport of SUPES or sent by e-mail: kathva@mail.ru.

THE ORGANIZATIONAL COMMITTEE

State University of Physical Education and Sport, Republic of Moldova
22 A. Doga Street, Chisinau, MD-2024

Phone: +373 22 49-40-81; +373 22 31-12-41

Mob. Phone: +373 79758081

Fax: +373 22 49-76-71

E-mail: kathva@mail.ru



ПРИГЛАШЕНИЕ

Государственный университет физического воспитания и спорта имеет честь пригласить Вас, в период 13-15 сентября 2018 г., принять участие в Международном научном конгрессе «Спорт. Олимпизм. Здоровье».

Научный конгресс под символическим названием «Спорт. Олимпизм. Здоровье», предполагает изучение современных и актуальных научных проблем, характерных современному развитию Европейского и Мирового сообществ.

Будем очень признательны за участие и сотрудничество всех категорий специалистов, ассоциаций, предприятий и учреждений, заинтересованных в развитии физической культуры и олимпизма, как самых эффективных средств образования и оздоровления народов.

Выражаем надежду, что Ваше участие в Международном научном конгрессе «Спорт. Олимпизм. Здоровье» позволит провести его на высоком уровне и внести реальный и достойный вклад в развитие науки, способствующей укреплению отношений между нашими странами.

Основные тематические направления конгресса

1. Спорт и здоровье.
2. Олимпизм как философия жизни.
3. Здоровый образ жизни: социально-культурные, нравственно-психологические и организационные аспекты проблемы.
4. Теоретико-методологические основы спортивной подготовки.
5. Инновационные технологии подготовки спортсменов.
6. Биомеханические средства в практике спортивной и физкультурно-оздоровительной работы.
7. Психологические проблемы спортивной деятельности и оздоровительной работы.
8. Менеджмент и правовое обеспечение в спорте.
9. Олимпизм и Паралимпизм.
10. Социально-экономические, правовые и управленческие аспекты олимпийского движения.
11. Теоретико-методологические основы рекреационной, реабилитационной и адаптивной физической культуры.
12. Оздоровительная и лечебно-профилактическая деятельность среди детей и молодежи в образовательных учреждениях.

Официальные языки конгресса: румынский, русский, английский.

Плата за участие в работе конгресса составляет 30€ (аннотация, опубликованная в материалах конгресса) и 50€ (статья, опубликованная в журнале „Știința culturii fizice” (The Science of Physical Culture).

Все расходы участников (транспортные расходы, питание и проживание) за счет командирющей стороны.

Материалы предоставить до **10 августа 2018 г.** в Центр научных исследований в области физического воспитания и спорта ГУФВС или по e-mail: kathva@mail.ru.

ОРГАНИЗАЦИОННЫЙ КОМИТЕТ

Государственный университет физического воспитания и спорта Республики Молдова
ул. А. Дога, 22, Кишинев, MD-2024

Тел.: +373 22 49-40-81; +373 22 31-12-41

Тел.моб.: +373 79758081

Факс: +373 22 49-76-71